

OR vergadering dinsdag 18 maart 2025 “IKC De Eglantier”

Aanwezig: Patricia (online), Yvonne de H, Evelien (namens leerkrachten), Dianne, Annemieke, Naomi (online), Patrick, Renske

Afwezig: Kyra, Mandy

Welkom

Yvonne opent om 20:10 uur de vergadering en heet iedereen welkom.

Notulen van vorige vergadering volgen spoedig.

1. Voorleesontbijt

Evaluatie van Renske: communicatie was fantastisch dit jaar, Anne was heel snel met zowel actie als reactie. Ook op dag zelf werd er gecheckt of er nog wat nodig was. Aantal aandachtspunten: de maandag als event-dag is onhandig ivm weekend ertussen en eten dat op de vrijdag ervoor klaargezet moet worden. De nationale voorleesdagen beginnen officieel ook pas op de woensdag. De allergenen lijst klopte niet: een kind ontbrak en van een ander kind gold de allergie niet meer. Sommige groepen hadden ontbijt naar TSO verplaatst, deze communicatie verliep niet goed want de TSO was niet op de hoogte. Groep ¾ was deels op de gang bezig en het andere deel zat in de klas waar voorgelezen werd, hierdoor mistten een deel van de groep het voorlezen. Yvonne geeft aan dat het ongelukkig viel met de Cito toetsen, vandaar dat het naar maandag was gezet ipv de woensdag. Reacties waren leuk op de boterhammen en het beleg, wel erg veel. Wellicht een idee voor een volgende keer om een broodje (halal/vegan) knakworst uit te delen? Het voorlezen zelf werd goed ervaren ook met het uitwisselen van groepen onderling.

Naomi vraagt of het een idee is om de allergie lijst welke voor Sinterklaas uitgegeven werd, door te geven aan de Voorleesontbijt werkgroep en dat dan enkel nieuwe kinderen toegevoegd worden. Renske geeft aan dat ze een recente lijst had ontvangen (te zien aan de datum op de lijst zelf), maar deze was dus niet compleet/correct. Vanuit school zal dit beter gecontroleerd moeten worden.

2. Pasen

Mandy was helaas afwezig bij de vergadering, maar de vraag is wat wordt er gedaan met Pasen en wat wordt er verwacht van OR. Evelien vertelt het plan: voor kleuters: eierzoek speurtocht (geplastificeerde papieren eieren) met afstrepen hoeveel, groep 3-4 paasbingo, groep 5-6 speurtocht, groep 7-8 escape room waarbij een slagzin gevonden moet worden. Mandy is bij het overleg van de werkgroep geweest met de discussie wat er voor traktatie komt (een groot ei of 3 kleintjes), de datum voor het vervolg overleg is nog niet vast gezet. Annemieke vraagt na of Mandy hulp/vervanging nodig heeft ivm ziekte.

3. Internationaal feest

Afgelopen vrijdag werd het Holi feest gevierd. Vraag naar OR was wie kan er op de dag zelf helpen, Renske gaf aan dat hulp op dag zelf eigenlijk niet nodig was. Er was ook weinig inbreng nodig qua ideeën (hier was overigens ook niet om gevraagd vanuit de werkgroep). Renske heeft de allergie lijst gecontroleerd en daarvoor 1 ander hapje geregeld. Stoepkrijt was via

Roshni geregeld ipv OR budget. Terugkoppeling van sprekers (ouders) was dat het een leuke ervaring was. Kinderen waren na afloop enthousiast en wisten het verhaal goed na te vertellen.

4. Sport dag

De sportdag zal dit jaar zijn op 14 of 21 mei (afhankelijk van het weer). Michaela had alles al voorbereid voor ingang van haar zwangerschapsverlof, nu moet het enkel verder uitgewerkt worden. Er worden ook studenten bijgezocht voor hulp. Patrick geeft aan dat er in januari een vergadering is geweest, hier was hij zelf niet bij. Annemieke geeft aan dat als je als hulpouder mee gaat, dat ze dan meer uitleg zou willen over kinderen en eventuele speciale hulp.

5. Avondvierdaagse

De avondvierdaagse is dit jaar 19-23 mei. De brief (in NL en EN) is bijna klaar, deze zal vóór de Meivakantie (18 april – 6 mei) uitgestuurd moeten worden. Verzoek aan ouders om de brief (het aanmeld-strookje) in te leveren tussen 1-17 april. Ook tijdig nog herinnering sturen aan ouders. Patrick en Yvonne houden contact wanneer de brief uitgestuurd gaat worden ivm aankomende naschoolse activiteiten. Is betaling mogelijk via QR code ipv contant? Overmaken naar de OR rekening, zodat de OR nog steeds controle kan houden of er betaald is. Besloten is dat op de brief een QR code zal komen welke door ouders gebruikt wordt voor betaling.

6. Nieuwsbrief

Yvonne is blij met de stukjes vanuit de OR in de nieuwsbrief, de voorstelronde is nog niet klaar dus deze zal nog verder aangeleverd worden. Wellicht een idee voor een OR groepsfoto. Van degene die nog geen voorstelronde stukje heeft ingeleverd het verzoek om dit te doen en aan Mandy te sturen, zij zal dit vervolgens doorsturen aan Sandra.

7. Ouderbijdrage

Yvonne wil weten naar hoe de ouderbijdrage binnen komt, lopen we nog op schema. Patricia geeft aan dat ruim de helft goed is gegaan, januari was er wel veel storno maar dit is later alsnog betaald. Volgende incasso datum in april, Kyra is al bezig om dit klaar te zetten.

8. Schoolfotograaf

Is er al een datum voor komend schooljaar? Patricia verteld dat er nog geen datum is, ze neemt morgen contact op en koppelt dit terug. Yvonne is benieuwd hoeveel mensen schoolfoto's afnemen. Afgelopen schooljaar namen aldus Patricia die dit heeft nagevraagd bij de fotograaf 80-90% zowel portret- als groepsfoto af. Yvonne heeft het idee om klassenfoto voor ieder kind gratis beschikbaar te maken, voor ouders die het mogelijk niet kunnen betalen. Ze zou graag een overzicht willen wie er geen foto's kan/wil bestellen. Patricia vraagt dit na.

9. Ophalen kinderen RH/IB (rokende ouders)

Er zijn klachten binnengekomen dat ouders aan het roken zijn op/bij schoolpein. Dit is al verbeterd na de vorige melding in de nieuwsbrief, maar nogmaals verzoek of er een melding uitgestuurd kan worden ter herinnering over de rookvrije zone.

10. Schoolplein

Alle pleinen zijn onder handen genomen. RH 917 de hut is afgebroken tijdens NL doe-dag (de hut was afgekeurd). RH 919 moest de klimboom weg en paaltjes waren te hoog, dit is allemaal gebeurd/aangepast. Op IB was de hut kapot en tegels ongelijk/kapot, rondingen bij stenen muurtjes vastgezet. Dit is allemaal ook gedaan. Er is gekeken naar nieuwe toestellen, discussie met gemeente over de schommel bij IB welke schijnbaar op gemeentegrond staat. Er is gekeken naar mooie opties voor RH 917 en 919 en deze werden tijdens de vergadering gedeeld. De kosten per toestel zal rond 20.000,- zijn. De kinderopvang Morgen betaald ook een deel mee. Vraag richting OR of ook wij een bijdrage kunnen leveren. Dit zal ook met Kyra besproken moeten worden om te zien wat er aan budget is. Yvonne zou graag voor de meivakantie een antwoord (incl bedrag) willen horen.

Rondvraag :

Anнемieke: puntje parkeren - komt de wijkagent nog controleren of moeten we naar de handhaving gaan? Er is een nieuwe wijkagent en die komt een stuk minder vaak langs. Yvonne is aangesproken door een vader, die graag wil helpen. Yvonne vraagt of het parkeerbeleid vermeld zal worden in de nieuwsbrief ter herinnering en stuurt een uitnodiging naar de wijkagent.

Renske: nieuwsgierig naar Wij West berichten in de nieuwsbrief. Hebben wij als ouders daar nog een rol in? Yvonne is een aantal keer naar de bijeenkomst geweest, als enige leerkracht namens een school. Er komt een budget namens Delft West te gebruiken voor naschoolse activiteiten.

Yvonne sluit om 21:15 uur de vergadering en bedankt iedereen voor de (online) aanwezigheid.

De komende vergaderdata voor dit schooljaar zijn :

- 13 mei
- 17 juni